
Rada Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

Sępólno Kraj. 12.07.2024 r. 

RP.0003.23.2024 

Sz.P. 
Jarosław Tadych 

Starosta Sępoleński 

Zgodnie z § 24 ust. 1 i 4 statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 r. 

przekazuję następujące zapytanie: 

1. Zapytanie (Z-10) złożone w okresie między sesjami w dniu 12 lipca 2024 roku przez 

radnego Aleksandra Atamańskiego. 

Radny składa zapytanie w imieniu radnego Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

dotyczące możliwości renowacji fragmentu drogi powiatowej na ulicy Dworcowej (od 

skrzyżowania ulicy Głównej do ulicy Podgórnej w Kamieniu Krajeńskim). 

Załącznik.: 

1. Zapytanie (Z-10) Aleksandra Atamańskiego. 

2. Interpelacje radnego Jacka Kucharskiego. 

Z poważaniem 
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Sępólno Krajeńskie, dnia 12.07.2024 
RADA POWIATU Aleksander Atamański 

Imię i nazwisko radnego 
w Sępólnie Krajeńskim 

Jarosław Tadych 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Pan Podpis ii 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Marka Charta 

INTERPELACJA 

na sesji /w okresie miedzy sesyinym 

Stosownie do zapisu § 24 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
interpelację w sprawie: poprawy drogi powiatowej w Kamieniu Krajeńskim. 

W dniu 08 lipca 2024 roku Radny Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim Pan Jacek Kucharski zwrócił się do mnie z prośbą o 

zgłoszenie zapytania dotyczącego możliwości renowacji fragmentu drogi 

powiatowej na ulicy Dworcowej (od skrzyżowania ulicy Głównej do 

ulicy Podgórnej w Kamieniu Krajeńskim). W ramach poprawy stanu 

bieżącego sugerowana jest naprawa istniejącej nawierzchni asfaltowej i 

wymiana zniszczonych płyt chodnikowych na kostkę brukową. 

Droga ta zwłaszcza w okresie letnim i weekendowym jest 

obciążona dużym natężeniem ruchu, a istniejący stan rzeczy stwarza 

zagrożenie zarówno dla poruszających się pieszych jak i pojazdów. 

Pan Jacek Kucharski złożył również stosowną interpelację do Pani 

Natalii Marciniak Burmistrzyni Kamienia Krajeńskiego, której kopię 

dołączam do mojego zapytania. 

Z poważaniem 

Podpis radnego 



Jacek Kucharski 
Radny Rady Miejskiej 
w Kamieniu Krajeńskim 

U R Z Ą D  rv1 i E  J  S  K  i  
w Kamieniu Krajeńskim 

Wptynęio 2024 -07- 03 

Nr 

Kamień Krajeński, 02.07.2024 r. 

Burmistrz 

Kamienia Krajeńskiego 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącej Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim 

INTERPELACJA 

w sprawie poprawy bezpieczeństwa mchu pieszych 

Szanowna Pani Burmistrz, 

Mając na uwadze bezpieczeństwo mchu pieszych na chodniku przy ulicy Dworcowej, 

usytuowanym po przeciwnej stronie cmentarza, zwracam się z prośbą o wykonanie naprawy 

chodnika w zakresie wymiany krzywych i połamanych płyt chodnikowych na kostkę 

polbukową. 

Chodnik jest uczęszczany przez spacerujących mieszkańców Kamienia Krajeńskiego oraz 

uczniów idących do szkoły, a także innych pieszych użytkowników mchu. 

Naprawiony chodnik zdecydowanie przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa pieszych, ale 

również estetyki. 

W związku z powyższym proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej interpelacji. 

Z poważaniem 



Jacek Kucharski 
Radny Rady Miejskiej 
w Kamieniu Krajeńskim U R Z Ą D  M I E J S K I  

w Kamieniu Krajeńskim 

Wpłynęło 2024 "07" 03 

Kamień Krajeński, 02.07.2024 r. 

Nr Burmistrz 

Kamienia Krajeńskiego 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącej Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim 

INTERPELACJA 

w sprawie remontu drogi powiatowej 

Szanowna Pani Burmistrz, 

W imieniu własnym oraz mieszkańców Gminy Kamień Krajeński zwracam się z prośbą o 

odbudowę odcinka ulicy Dworcowej, od skrzyżowania z ulicą Główną do skrzyżowania z ulicą 

Podgórną. Proszę o wykonanie nowej nakładki bitumicznej na wyżej wspomnianej drodze. 

Istniejąca nawierzchnia asfaltowa tej drogi jest fatalna. Ciągle odnawiające się dziury oraz 

pojawiające się nowe uszczerbki stanowią spore niebezpieczeństwo dla uczestników ruchu. 

Wnoszę również o odpowiednie nachylenie na zakręcie przy cmentarzu. Po opadach deszczu 

ze spływającej wody z okolicznych dróg we wspomnianym miejscu tworzy się „rzeka" oraz 

długo zalegają wielkie kałuże. Stwarza to olbrzymie zagrożenie w ruchu drogowym oraz 

pieszym. Woda wymywa wielokrotnie łatane dziury w drodze. 

Droga ta cechuje się obecnie dużym natężeniem ruchu, co powoduje jeszcze większą jej 

degradację. 

W związku z powyższym proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej interpelacji. 

Z poważaniem 


